



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 13-10-2024 03:06:11 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 13-10-2024 03:06:11 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS was held on 10:00 On 13-10-2024 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 98.578%.	عقدت الهيئة العامة لشركة المتحدة للاستثمارات المالية بتاريخ 13-10-2024 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور 98.578%.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 10000000 to 25484685 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 10000000 سهم/دينار إلى 25484685 سهم/دينار، وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Private placement:	اكتتاب خاص للمساهمين:
The shareholders present unanimously approved the increase of the company's current authorized and subscribed capital by an amount of (15,484,685) shares, with a nominal value per share of (1) Jordanian Dinar, with an issuance discount of (0.097) and an issuance price per share of (0.903) Dinars, so that the company's authorized and subscribed capital will become (25,484,685) Dinars/share after completing the increase procedures, and the increase will be made through a private subscription for strategic shareholders in the company, with the amount of each of their contributions being determined to maintain their percentage of contribution to the company as follows: Messrs. Jordan Kuwait Bank (12,387,761) shares and Messrs. Investment Bank (3,096,924) shares.	تمت الموافقة بإجماع المساهمين الحضور على زيادة رأسمال الشركة المصرح والمكتتب به الحالي بمقدار (15,484,685) سهم وبقيمة اسمية للسهم الواحد تبلغ (1) دينار أردني وبخصم إصدار مقداره (0.097) وسعر إصدار للسهم الواحد يبلغ (0.903) دينار، وليصبح رأسمال الشركة المصرح به والمكتتب بعد استكمال إجراءات الزيادة (25,484,685) دينار/سهم وعلى ان تتم الزيادة عن طريق اكتتاب خاص لمساهمين استراتيجيين في الشركة مع تحديد مقدار مساهمة كل منهم للحفاظ على نسبة مساهمته بالشركة على النحو التالي: السادة البنك الأردني الكويتي (12,387,761) سهم والسادة البنك الاستثماري (3,096,924) سهم.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر



<p>The shareholders present unanimously approved the amendment of Article (2) of Chapter Four of the Company's Articles of Association to become as follows after amendment: "A candidate for membership in the Board of Directors must own no less than five thousand shares of the Company's shares in order to be eligible to run for membership in its Board of Directors and be a member thereof, and these shares must not be reserved, mortgaged or restricted by any other restriction that prevents any disposition of them at all." · The shareholders unanimously approved the amendment of the Company's Articles of Association and Articles of Association in accordance with the decisions taken at this meeting, and the authorization of the Company's Board of Directors to complete all necessary procedures in particular to implement the decisions taken at this meeting.</p>	<p>تمت الموافقة بإجماع المساهمين الحضور على تعديل المادة (2) من الفصل الرابع من النظام الأساسي للشركة لتصبح على النحو التالي بعد التعديل: "يشترط في المرشح لعضوية مجلس الإدارة ان يكون مالكا لما لا يقل عن خمسة آلاف سهم من اسهم الشركة حتى يكون مؤهلا ليرشح لعضوية مجلس ادارتها ويكون عضوا فيه ، ويشترط في هذه الأسهم ان لا تكون محجوزة او مرهونة او مقيده باي قيد اخر يمنع التصرف مطلقا بها " · تمت الموافقة بإجماع المساهمين على تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بما يتوافق والقرارات المتخذة في هذا الاجتماع، وتفويض مجلس الإدارة في الشركة باستكمال كافة الإجراءات اللازمة بالخصوص لتنفيذ القرارات المتخذة في هذا الاجتماع.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانيا حجازي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي</p>